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Aan de Raad, 

Op 24-02-2015 is het plan van aanpak voor het Centrumplan Welberg vastgesteld. De centrale 
doelstelling van het centrumplan is het creëren van een aantrekkelijk dorpshart. Het gaat hierbij zowel om 
de openbare ruimte als om het verbeteren en meer toekomst bestendig maken van de huisvesting van 
verenigingen en maatschappelijke organisaties. Uitgangspunt is dat het geen project wordt van de 
gemeente maar van het dorp zelf. 

De start van het project heeft plaatsgevonden middels een beeldvormende vergadering op 9 april 2015 in 
het dorpshuis de Vaert te Welberg.Omdat de huisvestingslocatie van de verenigingen en 
maatschappelijke instellingen uiteindelijk leidend is voor de inrichting van de openbare ruimte zal dit 
onderdeel van het centrumplan naar voren worden gehaald. 

Uitkomsten beeldvormende avond huisvesting verenigingen 
Ten aanzien van de huisvesting van de verenigingen en maatschappelijke organisaties zijn op de 
beeldvormende avond de volgende opties naar voren gekomen: 
Een gedeelte van de aanwezigen had een voorkeur voor huisvesting van de maatschappelijke 
organisaties en verenigingen in het huidige dorpshuis. Waarbij het dorpshuis dan wel wordt opgeknapt en 
eventueel, indien noodzakelijk kan worden uitgebreid. 
Een andere naar voren gebrachte optie was het onderbrengen van de verenigingen en maatschappelijke 
voorzieningen in de leegstaande kerk. Het huidige dorpshuis wordt dan gesloopt, zodat er ruimte is voor 
het realiseren van een groot dorpsplein. 
Als laatste optie is naar voren gebracht, sloop van het huidige dorpshuis en een nieuwe huisvesting voor 
verenigingen en maatschappelijke organisaties bouwen elders in het centrumgebied. Hierdoor komt er 
ook ruimte voor het realiseren van een groot dorpsplein. 

Uitkomsten beeldvormende avond kerk 
Ten aanzien van de kerk werden ook drie opties naar voren gebracht. 1. De kerk geschikt maken voor 
woningbouw. 2. Verenigingen en maatschappelijke organisaties onderbrengen in de kerk. 3. De kerk 
slopen met uitzondering van de toren. 

Uitkomsten beeldvormende avond verkeerscirculatie: 
Uit de beeldvormende avond bleek dat er onvrede was over de verkeersituatie ter plaatse in het bijzonder 
rondom de school. Er zijn verschillende ideeën geopperd om deze te verbeteren met als belangrijkste 
doel het verbeteren van de verkeersveiligheid voor de kinderen die naar school gaan. Hoewel de 
definitieve invulling van de openbare ruimte pas kan plaatsvinden na de keuze over de huisvesting van de 
verenigingen, heeft er al wel een eerste studie plaatsgevonden naar het verbeteren van de 
verkeerscirculatie en het zoveel mogelijk scheiden van fiets- en autoverkeer naar de school toe. Bij elke 
keuzeoptie voor de huisvesting van verenigingen en maatschappelijke organisaties bleek het mogelijk te 



zijn om hier verbeteringen in aan te brengen. Het is wel wenselijk om een stukje grond te verwerven van 
het bisdom om zodoende een voet/fietsverbinding te kunnen realiseren van de school naar de 
Corneliusstraat. 

Planning 
De oorspronkelijke planning was dat er in oktober 2015 een keuze zou worden gemaakt naar de uit te 
werken varianten. Zoals u heeft gezien, is dit uitgelopen. De reden hiervoor is gelegen in het feit dat een 
particulier enige weken na de beeldvormende vergadering heeft aangegeven de kerk te willen aankopen 
met als doel om de kerk te behouden en te gaan gebruiken als locatie voor de huisvesting van 
verenigingen en maatschappelijke organisaties. Omdat de potentiële koper niet bekend wilde worden 
voordat er overeenstemming was met het bisdom is hierover niets naar buiten gebracht. De verwachting 
was dat er overeenstemming zou zijn over de aankoop van de kerk in begin november. Helaas heeft het 
bisdom besloten om het verkoopbesluit uit te stellen tot december. Aangezien wij van mening waren dat 
nog langer wachten het proces te zeer zou vertragen hebben wij een besluit genomen over de uit te 
werken varianten. Mocht de verkoop alsnog doorgaan zal dit worden meegenomen bij de uitwerking van 
de varianten. Dit geldt ook als de verkoop niet doorgaat. Mocht de verkoop niet doorgaan dan zal dit er 
voor zorgen dat de tweede variant, huisvesting verenigingen en maatschappelijke organisaties in de kerk 
moeilijk te realiseren zal zijn. De particulier heeft aangegeven dat hij of zij ook nu nog niet bekend wilde 
worden voordat er duidelijkheid is van het bisdom. 

In eerste instantie zal er in overleg met de huidige gebruikers van het dorpshuis, mogelijke toekomstige 
gebruikers en het bestuur van de Vaert een programma van eisen worden opgesteld. Vervolgens zal dan 
gekeken worden, hoe dit programma van eisen kan worden ingepast in de drie uit te werken varianten (1. 
huisvesting verenigingen en maatschappelijke organisaties op de huidige locatie. 2 huisvesting 
verenigingen en maatschappelijke organisaties in de kerk, 3 huisvesting verenigingen en 
maatschappelijke organisaties in nieuwbouw) en hieraan zal dan ook een financieel plaatje worden 
gekoppeld. Ondanks de opgelopen vertraging is het streven er nog steeds op gericht om in december 
2016 een definitieve keuze te maken over de huisvesting van verenigingen en maatschappelijke 
instellingen. 
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